
Molt honorable conseller d’Educació Sr. Ernest Maragall, Sr. director

dels  SSTT  de  Girona  Sr.  Andreu  Otero,  Sr.  Alcalde  Estanis  Puig,

regidor, inspectora i totes les persones que avui ens acompanyeu a la

inauguració oficial de l’escola l’Esculapi benvinguts i benvingudes.

Començaré  recordant  de  manera  breu  quina  ha  estat  la  nostra

trajectòria.  Vam  començar  ara  fa  quatre  anys,  quan  ens  varen

proposar engegar un nou centre escolar a l’Escala. Recordo que els

primers moments  que van ser  de  neguit  i  de  molts  dubtes...però

finalment vaig trobar un equip de persones que en van acompanyar a

iniciar aquest projecte.

Amb il�lusió  i  ganes  ,i  sobretot  moltes  hores  ,hem anat  creixen  i

aconseguint  els  objectius  que  ens  havíem  proposat  i  que  en  els

propers quatre anys els volem acabar de consolidar.

Des dels nostres inicis , tot i la incertesa dels reptes nous, teníem

clar,  cap on volíem anar; quina havia i ha de ser l’escola del segle

XXI.

Crec  que  de  mica  en  mica  ho  estem  aconseguint,  si  més  no  ho

intentem.  Teníem  dos  projectes:  la  biblioteca  i  escoles  verdes.

Actualment formen part ja de la identitat  d’aquest  centre i  al  seu

voltant  n’han sorgit d’altres de nous.

Hem hagut de treballar molt, ens hem presentat a convocatòries del

ministeri d’educació de l’Estat, Departament d’educació...per obtenir

més recursos, més dotació econòmica per l’escola.

Estem orgullosos i contents del que fem i hem fet. Tot això ha estat

possible gràcies a la dedicació del professorat que ha estat i està a la

nostra  escola;  com  també  el  personal  no  docent  que  en  molts

moments ens ha ajudat desinteressadament.



El fet de tenir l’edifici nou ens facilita portar a terme els projectes,

disposem de l’espai adequat, tenim aules suficients... Creiem que és

un bon edifici; encara que queden petits detalls per arranjar.

També volem remarcar que a vegades les administracions les hem

trobat  llunyanes;  hem hagut  de  demanar  i  demanar  per  tenir  els

recursos que creiem que ens eren necessaris i que encara en falten

alguns  per  a  completar  el  compromís  que  hem establert   amb el

centre. Ens agradaria que fossin més properes i que visquessin més

la realitat del dia a dia dels centres.

Vull acabar la meva intervenció donant les gràcies a tots aquells que

han fet possible disposar d’aquest nou edifici i molt especialment als

companys i companyes que he tingut el plaer de treballar.

Gràcies

Passo la paraula al Sr. alcalde Estanis Puig


